
Fra Samarbeidsutvalget ved Landvik skole 

 

 

       Landvik 13/12-2019 

 

 

 

Merknad til budsjett 2020 
 

Samarbeidsutvalget (SU) ved Landvik skole gir sin tilslutning til Grimstad KFUs 

høringsuttalelse om budsjett for 2020. Vi ønsker imidlertid å tilføye noen merknader: 

 

• Ved Landvik skole vil det fremover være økende behov for miljøarbeidere. Vi er 

derfor svært bekymret for forslag om å redusere antall miljøarbeidere/ 

assistenter i skolene. 

o Herunder kan også nevnes at miljøarbeidere spiller en vesentlig rolle for å 

nå Grimstad kommunes mål om tidlig innsats der behovet melder seg. 

• Fortsatt fokus på det «Digitale løftet». 

o Landvik skole har som pilotskole, på vegne av Grimstad kommune, vært en 

av skolene som har tatt ansvar for å oppdatere seg faglig på området. 

o For at Landvik skole skal ha mulighet til å være en ressurs for andre skoler 

i kommunen må det fortsatt være fokus på det digitale løftet. 

o Det vil også fremover være behov for kursing av lærere. 

o SU frykter at om dette glipper nå vil ikke bare Landvik skole, men hele 

Grimstad kommune, ta mange steg tilbake som det vil være vanskelig å ta 

igjen. 

o SU anser det som viktig å fortsatt ha fokus på det digitale løftet, ettersom 

dette nå er den del av de fem grunnleggende ferdighetene i alle fag. 

 

SU ved Landvik skole ønsker politikere og administrasjon lykke til videre i budsjettarbeidet.  

 

Med vennlig hilsen 

For samarbeidsutvalget ved Landvik skole 

 

 

 

Gunnar Edvard N. Gundersen 

SU-/FAU-leder 


